



## 路德會呂祥光中學

### 2018-19 年度「中一自行分配學位」入學申請須知

\*\*\*\*\*

#### (A) 申請手續

1. 索取報名表(中一自行分配學位)方法:  
由 2017 年 11 月 13 日至 2018 年 1 月 17 日
  - a. 於本校網頁下載: (<http://www.lck.edu.hk>)
  - b. 於辦公時間內親臨本校校務處索取
  - c. 郵寄索取(請附回郵信封連郵票), 本校地址: 新界屯門安定邨
2. 填妥之表格及所有的文件, 須於辦公時間內親臨本校校務處遞交:  
收表日期: 2018 年 1 月 2 日至 2018 年 1 月 17 日  
辦公時間: 星期一至星期五 上午 9 時至下午 4 時  
                  星期六 上午 9 時至正午 12 時

(B) 自行分配學位數目:           **38**

#### (C) 收生準則及比重

- |              |     |
|--------------|-----|
| 1. 學業成績      | 50% |
| 2. 課外活動及服務表現 | 20% |
| 3. 面試表現      | 30% |

(面試會以英語及粵語進行, 全部報名學生皆獲面試機會, 面試於 2018 年 4 月 7 日進行, 面試時間會稍後寄信通知)

#### (D) 申請手續:

1. 填妥之「路德會呂祥光中學中一自行分配學位」申請表, 請貼上半身近照;
2. 身份證及出生紙影印本;
3. 填妥之「中一自行分配學位申請表」(由教育局派發, 有學校存根、教育局存根及家長存根的三个相聯部分);
4. 小五及小六成績表影印本;
5. 參加課外活動及服務資料的影印本;
6. 回郵信封連郵票一個 (請清楚寫上學生姓名及地址)。

\* 毋須遞交小學推薦信

#### (E) 結果公佈:

派位結果將於 2018 年 7 月由教育局直接通知申請人就讀的小學



**LUI CHEUNG KWONG LUTHERAN COLLEGE**  
**Secondary One Admission (Discretionary Places) 2018-19**

\*\*\*\*\*

**(A) Application Procedures**

1. Application form (Discretionary Places) can be:
  - a. downloaded from the school website: (<http://www.lck.edu.hk>)
  - b. obtained in person at the school general office during office hours\*
  - c. requested by post attached with a stamped self-addressed envelope at: On Ting Estate, Tuen Mun, N.T.from 13<sup>th</sup> November, 2017 to 17<sup>th</sup> January, 2018
2. All application materials must be submitted **IN PERSON** to the school general office from 2<sup>nd</sup> January, 2018 to 17<sup>th</sup> January, 2018.  
\* **Office hours:**  
Monday to Friday: 9:00 am-4:00 pm  
Saturday: 9:00 am-12:00 noon

**(B) Discretionary Places: 38**

**(C) Criteria & Weighting**

1. Academic Performance 50%
  2. Extra-curricular Activities & Service to Community 20%
  3. Interview Performance 30%
- (The interview will be conducted in Cantonese and English. All applicants will be invited for an interview. All applicants will receive a letter of invitation to attend the interview held in 7<sup>th</sup> April, 2018)

**(D) Application materials should include:**

1. the completed Lui Cheung Kwong Lutheran College S1 Application Form attached with a recent photo;
2. a photocopy of HKID Card and birth registration document;
3. the completed Application Form for S1 Discretionary Places issued by EDB;
4. photocopies of P5 & P6 academic reports;
5. photocopies of Qualifications/ Certificates/ Awards; and
6. a stamped self-addressed envelope (with the name and address of the student).

\* Recommendation Letter from Primary School is **NOT** necessary.

**(E) Results**

Results will be published on July 2018 through the Central Allocation by EDB via primary schools.